

passed in the thirty-fourth year of His Majesty's reign, for the division of the Province of *Lower-Canada*, for amending the Judicature thereof, as far as relates to Writs of *Habeas Corpus*, which was lost on that day by the adjournment of the House, be revived, and that the said Bill be now read a second time.

Accordingly, the said Bill was read a second time.
On motion of Mr. *Ogden*, seconded by Mr. *Borgia*,
Ordered, That the said Bill be engrossed.

The Bill engrossed.

On motion of Mr. *Cockburn*, seconded by Mr. *Badeaux*,

Second reading of the Gaspé Land Commissioners' Bill.

Ordered, That the Order of the Day, for the second reading of the Bill to appoint Commissioners to investigate the claims of persons to Lands in the Inferior District of *Gaspé*, which was lost on the twenty-fifth instant, by the adjournment of the House, be revived, and that the said Bill be now read a second time.

Accordingly, the said Bill was read a second time.
On motion of Mr. *Cockburn*, seconded by Mr. *Viger*,

Referred.

Resolved, That the said Bill be referred to a Special Committee of five Members, to report thereon with all convenient speed, with power to send for persons and papers.

Ordered, That Mr. *Cockburn*, Mr. *Languedoc*, Mr. *Davidson*, Mr. *Borgia*, and Mr. *Taschereau*, do compose the said Committee.

On motion of Mr. *Ogden*, seconded by Mr. *Taschereau*,

Second reading of the Bill to confirm certain marriages.

Ordered, That the Order of the Day, for the second reading of the Bill to confirm and make valid certain Marriages therein mentioned, and for other purposes, which was lost by the adjournment of the House of the twenty-fifth instant, be revived, and that the said Bill be now read a second time.

Accordingly, the said Bill was read a second time.

On motion of Mr. *Ogden*, seconded by Mr. *Borgia*,

Referred.

Ordered, That the said Bill be referred to a Committee of the whole House.

Resolved, That this House will, upon Tuesday next, resolve itself into a Committee of the whole House, on the said Bill.

On motion of Mr. *Davidson*, seconded by Mr. *Languedoc*,

Instruction to Committee.

Ordered, That it be an instruction to the Committee to whom the Public Accounts have been referred, to enquire if any and what sums have been transmitted to *England*, on account of Duties levied in this Province, since the Act of the thirty-first year of His Majesty's reign, Chapter Thirty-first.

Third reading of the Flour Inspection Bill.

An engrossed Bill, to amend an Act passed in the forty-sixth year of His Majesty's reign, intituled, "An Act to repeal an Ordinance made and passed in the twenty-fifth year of His Majesty's reign, intituled, "An Ordinance to prevent the exportation of unmerchantable Flour, and the false taring of Bread and Flour Casks," to regulate the packing and inspection of Flour and Indian Meal, and to provide for ascertaining the quality of Biscuit in future," was read the third time.

On motion of Mr. *Taschereau*, seconded by Mr. *Badeaux*,

Amendments.

Ordered, That the following amendments be made to the Bill, viz :

Press 2d, line 7th—After the words "*Three-Rivers*," add the following, "and to the Borough of *William Henry*," and strike out the word "and," in the sixth line, after the word "*Montreal*."

And the said amendments were made to the Bill at the Table.

On motion of Mr. *Taschereau*, seconded by Mr. *Badeaux*,

The Bill passed.

Resolved, That the Bill do pass, and that the Title be, "An Act to amend an Act passed in the forty-sixth year of His Majesty's reign, intituled, "An Act to repeal an Ordinance made and passed in the twenty-fifth year of His Majesty's reign, intituled, "An Ordinance to prevent the exportation of unmerchantable

passé dans la trente-quatrième année du Règne de Sa Majesté, intitulé, "Acte qui divise la Province du *Bas-Canada*, qui amende la Judicature d'icelle, et qui rappelle certaines Lois y mentionnées," en autant qu'il regarde les Writs d'*Habeas Corpus*, qui a été perdu ce jour-là par l'ajournement de la Chambre, soit rétabli, et que ledit Bill soit maintenant lu une seconde fois.

Ledit Bill a été en conséquence lu une seconde fois.

Sur motion de Mr. *Ogden*, secondé par Mr. *Borgia*,
Ordonné, Que ledit Bill soit grossoyé.

Le Bill grossoyé

Sur motion de Mr. *Cockburn*, secondé par Mr. *Badeaux*,

Ordonné, Que l'Ordre du jour, pour la seconde lecture du Bill pour nommer des Commissaires, pour s'enquérir des réclamations à des terres que peuvent avoir certaines personnes dans le District inférieur de *Gaspé*, qui a été perdu le vingt-cinq du courant par l'ajournement de la Chambre, soit rétabli, et que ledit Bill soit maintenant lu une seconde fois.

Seconde lecture du Bill des Commissaires pour les terres de Gaspé.

En conséquence ledit Bill a été lu une seconde fois.

Sur motion de Mr. *Cockburn*, secondé par Mr. *Viger*,
Résolu, Que ledit Bill soit référé à un Comité Spécial de Cinq Membres, pour en examiner l'objet, et en faire rapport avec toute la diligence convenable, avec pouvoir d'envoyer querir personnes et papiers.

Référé.

Ordonné, Que Mr. *Cockburn*, Mr. *Languedoc*, Mr. *Davidson*, Mr. *Borgia* et Mr. *Taschereau* composent ledit Comité.

Sur motion de Mr. *Ogden*, secondé par Mr. *Taschereau*,

Ordonné, Que l'Ordre du jour, pour la seconde lecture du Bill qui confirme et rend valides et légaux certains Mariages y mentionnés, et pour d'autres fins, qui a été perdu par l'ajournement de cette Chambre, du vingt-cinq du courant, soit rétabli, et que ledit Bill soit maintenant lu une seconde fois.

Seconde lecture du Bill pour confirmer certains Mariages

En conséquence ledit Bill a été lu une seconde fois.

Sur motion de Mr. *Ogden*, secondé par Mr. *Borgia*,

Ordonné, Que ledit Bill soit référé à un Comité de toute la Chambre.

Référé.

Résolu, Que, Mardi prochain, cette Chambre se formera en Comité de toute la Chambre sur ledit Bill.

Sur motion de Mr. *Davidson*, secondé par Mr. *Lan-*

Ordonné, Qu'il soit une Instruction au Comité auquel ont été référés les Comptes Publics, de s'enquérir si au cune et quelles Sommes d'Argent ont été transmises en *Angleterre*, à compte des Droits prélevés en cette Province depuis l'Acte de la trente et unième année du Règne de Sa Majesté, Chapitre trente et unième.

Instruction au Comité.

Un Bill grossoyé, pour amender un Acte passé dans la quarante-sixième année du Règne de Sa Majesté, intitulé, "Acte qui rappelle une Ordonnance faite et passée dans la vingt-cinquième année du Règne de Sa Majesté, intitulée, "Ordonnance qui défend l'exportation de "Farine non marchande, ainsi que le faux Tare sur les "quarts de Farine et de Biscuit," qui règle l'Inspection de la Farine de Froment et de Bled d'Inde, et qui pourvoit à constater à l'avenir la qualité du Biscuit," a été lu pour la troisième fois.

Troisième lecture du Bill d'Inspection de Farine

Sur Motion de Mr. *Taschereau*, secondé par Mr. *Badeaux*,

Ordonné, Que les Amendemens suivans soient faits au Bill, savoir:

Amendemens.

Feuille 2, ligne 6.—Après les mots, "*Trois-Rivières*," ajoutez "et au Bourg de *William Henry*," et retranchez le mot, "et," après le mot "*Montréal*," dans la même ligne.

Et lesdits Amendemens ont été faits au Bill à la Table.

Sur Motion de Mr. *Taschereau*, secondé par Mr. *Badeaux*,

Résolu, Que le Bill passe, et que le Titre soit, "Acte qui amende un Acte passé dans la quarante-sixième année du Règne de Sa Majesté, intitulé, "Acte qui rappelle une Ordonnance faite et passée dans la vingt-cinquième année du Règne de Sa Majesté, intitulée, "Ordonnance qui défend l'exportation de la Fa-

Le Bill passé.

"rine,